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Ko zastopnik malih
delničarjev Save na
skupščini predlaga, da se
razčiščevanje poslov, ki
so skoraj potopili finanč-
ni holding, omili, mora
začeti utripati rdeča luč.
Še bolj, če ga financira
družba, sam pa ne želi
povedati, koliko. To je
le ena od upravljavskih
grozot kranjske Save.

Rezultat več kot štiriurne
skupščine je: dva nova nad-
zornika, Aleš Skok iz Heliosa in
RobertLičen, nekdanji sanator
Rogaške, ki ju je predlagalKad;
dva nadzornika manj, nekda-
nja šefa Kada in Soda Tomaž
Toplak in Marko Pogačnik;
nerazdeljenega 6,5 milijona
evrov bilančnega dobička, ki
ga bo Sava potrebovala za po-
krivanje izgub, ki jih je naredi-
la prejšnja uprava; predsednik
skupščine, Miran Hude, sicer
prokurist Save, ki priložnosti
vodenja v prihodnje ne bo več
dobival zaradi procesnih napak;
ter zastopnik malih delničar) ev,
šef VZMD Kristijan Verbič, kije
želel zmanjšatištevilo poslov v
državnem predlogu za revizijo,
ki pa je na koncu sploh ni bilo.
Sava je sicer za zbiranje poo-
blastil VZMD plačala dobrih
18 tisoč evrov, so nam povedali
na Savi. Več o dogaj anju na sej i
skupščine si lahko preberete v
včerajšnjemporočilu na spletni
strani.

Blokovska delitev družbe, ki
je nihče noče, a jo vsi branijo

Na eni strani država, na

drugi strani družbe okoli
Staneta Valanta in skrivno-
stni PSL Storitve, nekdanji
Klub modrih, ki so ga vedno
povezovali s staro upravo
Janeza Bohoriča, ta pa je to
vedno zanikal. Mimogrede,
od uprave, kije zakuhala po-
top Save, je bil na skupščini
le Vinko Perčič, ki svojega
mandata ni želel predčasno

končati, čepravje že leto dni
v pokoju.

Valantovkrog in PSL Sto-
ritve večino Save prodajata
že več kot pol leta, kupca pa
menda ni niti enega. In ga
ne bo, dodajajo naši viri, saj
je vprašljivo, kaj bo od Save
sploh ostalo.

Vprihodnjih dveh letih na-
mreč Savi zapade večina od

314 milijonov evrov finanč-
nih obveznosti. Novi šef Ma-
tej Narat bo tako moralprecej
hitro prodati katero od večjih
naložb

-

Abanka gre menda
po načrtu, začeli pa so se tudi
postopki za prodajo turistične
dejavnosti. »Nič ni sveto, mo-
ramo se dezinvestirati,« pravi
Narat. Novastrategijadražbe
bo znana šele jeseni. •

► Matej Narat,
šef Save (levo), bo
moral bolj skrbno
izbirati predsednika
skupščine. Miran
Hude (desno) se
ni obnesel, njego-
vo vodenje je na
trenutke izzvalo
glasen smeh. Je pa
zaradi korporativnih
kompromisov lahko
vesel Miran Kalčič,
ki bi kot prvi nad-
zornik moral prejšnji
upravi preprečiti,
daje s prijateljskimi
posli skoraj potopila
družbo.

► Se vse družbe iz kroga Staneta Valanta (desno) niso glasovale za razrešnico prejšnji upravi in
nadzornemu svetu, oba organa stajo komaj dobila.
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► Manj stroga zunanja revizija- lani jo je pripravil KPMG, ki
je s Savo sodeloval kar 16 let
-je za male delničarje bolj-
ša, ker bi manj stala in manj
obremenjevala novo upravo.
Tako pravi Kristijan Verbič iz
VZMD, ki meni, da mali delni-
čarji šele ob njegovi asistenci
izvejo, o čem se glasuje na
skupščini.
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